



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迦密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

**Head Office**

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hksstf@hkssf.org.hk

**HK Island & Kln Office**

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hksisro@hkssf.org.hk

hikps@hkssf.org.hk

**External Office**

Room 201

Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525

E-mail: external@hkssf.org.hk

**N. T. Office**

Room 102

Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821

E-mail: nts@hkssf.org.hk

ntpsac@hkssf.org.hk

**香港學界體育聯會活動暫停**

為保障所有參與人士的健康，盡量減低疫情在社區擴散的風險，由即日起（1月29日）所有學界體育比賽、活動及代表隊訓練暫停進行。鑑於教育局已宣布全港學校延長農曆年假期，以及康文署已暫停開放體育設施，有關安排暫定實行至2月29日。

另外，原定於2月7日舉行的「電子驗證」工作坊，以及由2月8日起試驗推行的「電子驗證」將會延遲進行。

學體會屆時檢視情況後於網頁公布，敬請垂注！

此致

各中學會員學校校長 及 體育科主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二零年一月二十九日

---

To: Principal and P.E. Panel of all member secondary schools

**Suspension of HKSSF Events**

To safeguard the health of all participants and reduce the risk of the spread of the novel coronavirus in the community, all HKSSF competitions, activities and representative team trainings are suspended starting from today (29 January). In view of the extension of Chinese New Year holidays announced by EDB and temporary closure of LCSD sports facilities, relevant suspension arrangements will be implemented tentatively until 29 February.

Please also note that the “e-Verification Workshop” originally scheduled on 7 February and the trial of “e-Verification” to be implemented with effect from 8 February will be postponed until further notice.

The Federation will review the situation and make further announcement on HKSSF website in due course.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date : 29 January 2020